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Slovo starosty.
PoZoR! Zména firmy na svoz odpadu!

YáŽeni spoluobčané, na konci února dochází ke zrrrěně dodavatele služby na svoz komuná|ního odpadu v obci. Při této
příležitosti dojde k výměně nádob - popelnic -za nové . Proto vás žÁdárn, aby v den svozu, tj. 2ó.2. jste všechny nádoby,
kÍeré máte v užívaní vyndali před své objekty. Toto platí i pro nádoby, které nebudou naplněny odpadem. V ten den dojde
k ýsypu popelnic azárovňk jejich výměně zanové. věřím, že s Vďí pomocí tuto výměnu budeme moci provést bez
komplikací a k Vaší spokojenosti a děkuji zaYašipomoc.

Michálek Lubomír
$aro$a

lnformace: nové internetové stránky obce Sosnová jsou spuštěny na
ad rese http ://www.sos nova.orq

Na den 18.prosince dopoledne připravila Mateřská ško|a Sosnová pro důchodce, kteří si chodí do školky pro obědy, vánoční
besídku s posezením a ma|ým pohoštěním.

Byli jsme všichni dojati milým přijetí, krásnou viírroční atmosférou amnozi znás zamáčkli i slzičku při bezprostředním projevu
détl. Zpívďy, přednášely, cvičily a tancovaly s plným zaujetím a řada z niís vzpomínala na doby , kdy MŠ v Sosnové navštěvovaly i
naše děti.

Chtěla bych dodatečně touto cestou poděkovat jménem nás všech pí.ředitelce Kumštové, pí.učitelce Librové a všem pracovnicím
mateřské školy za krasnou předvanoční chvíli, kÍerou nám s dětmi připravily.

Jana Nedvědová Sosnová 87
omlouvám se tímto paní Nedvědové, že tento příspěvek nebyl otištěn v minulém Sosnováčku.

Lubomír Michálek' starosta

r,yŽovÁxÍ v HARRAcHovĚ

obecní uřad společně se
sportovní komisí poÍádá pro
občany Sosnové dne 3.3.2007
lyžařský zájezd do
Harrachova. Odjezd v 6.00 hod
ze zastávky autobusu, náwat
kolem 19.00 hod. Pro občany
Sosnové je doprava zdarma, pro
cizí 100 kč/os' Přihlášky na
zájezd se přijímají na oU do
26.2.2007, společně se l00 kč
jistiny, která bude pří odjezdu
wácena.

Příští řádné zasedání oZ je26.únort2007 od
18:00 hod. Všichni občané jsou srdečně zváni.

l/hospodďení za rok 2006
2l rtzné- informace o stavbě přeložky, informace o
změně dodavatele služby likvidace odpadů, usnesení
zÍady obce ě.3 a ě.4, diskuse
Je příslíbena účast ástupce majitele autodromu.
Uěast všech ělenů Zo je nutná !!!

PozvÁNKA Do řI[JDEBNÍHo orvaur,A KARLÍN

28.4.2007 od l5 hodin zve kultumí komise přátele umění
na známý muzikál : ,Noc na Karlštejně...

V reŽii Petra Novotného a choreografii Richarda Hese
hrají: M.Absolonová (K.BroŽová), P.Štěpánek
(P.Rimský)' R.Brzoboha{ý (P.Kostka)' V. Vydr4 B.
Matuš' R.Vojtek a da|ší.

Vstupenky možno zakoupit na oU v Sosnové:
Sosnovští: 290,_
jiní: 290,_ + 70,-- doprava
o přesném odjezdu budete včas informoviáni
v Sosnováčku.

Přeji Vám v nádhemém divadle hezké ,'podívání..;
,,slyšení...

I.Kadlecová

Připomínáme občanům povinnost zap|atit pop|atky
za popelnice 350.- Kč / osoba
za psa 50.. Kč
za parkovací místo 500.- Kč
Termín zap|acení do 31.3.2007.

Knihovna je otevřena každou první a třetí středu
v měsíci od 17.30 do 19.00 hod.
Pope|nice se vyvážejí každé pondě|í.
Příspěvky do Sosnováčku zasí|ejte na mai|ovou
adresu iliska(irltiscali.cz nebo odevzdejte na OU na
disketě či v papírové podobě.



Zápis é.3Doo7 zjednárrízastupitelstvaobcekonaného dne29.|,2007od18.00hodvzasedacímísfuostioÚ

Přítomni: MUDr.M.Kadlec, L.Rampouch, J.Antoš, Ing.J.Kladníček' J.Gorč& Ing.M.Řiha MVDr.M.Russ, L.Špindler, M.Janovslcý,
V.Jeřalovri M.Konečná, L.Michráleh Ing.M.Pátra' MUDr'M.Hadravová' E.Friedrich

Hosté:p.Kadlecovr! p.Špďková'p.Liška ástupci firem Remondis a Marius Pederserr

Jednání řídil L. Michálek - starosta obce.

Připomínky k ápisu z minulého jednání nebyly ádné.
Z jednfuí je pořizován m*oý zázrnrn.
ověřovateli ápisu byli určeni: Ing.Pátra'MUDr.Kadlec

Pan starosta přivítal nového člena zastupitelstva obce pana Ervína Friedrich4 který obdržel mandát do Zo za odsfupujíciho pana K.Maturu.
Pan Friedrich sloál slib člena zastupitelstva obce.

P r o g r a m :

1) smlouva na svoz komunálního odpadu
2) programrozvoje sportu
3) ruzrré - iďormace oU

- informace z jednánl rady obce
- připomínky' návrhy' náměý členů Zo

Pro: 15 Proti:0 Zdťzelse:O

1) starosta sezrrámil Zo s nabídkami firem _ AVE, Marius Pedersen, Remondis'Rada obce prozkoumala nabídky a doporučuje Zo uzavÍlt
smlouvu s firmou Marius Pederserr, která je pro obec ekonomicky nejvýhodnější pfi zachovárrí stejného rozsahu a kvďity sluŽeb'
o slovo se přihlásil pan Kudelka zástupce firmy Remondis. Členové Zo souhlasili s tím , aby zístupci firem Remondis a Marius Pedersen
dostali prostor k vyjádření ke sým nabídkrí'rn.

Kladníček Je to tržní prostředí a obec se chová talq aby to pro ni bylo ekonomicky nejvýhodnější.Šanci nabídnout svou cenu dostďy
všechny tři firmy a z nďeho hlediska je M.Pederserr nejýhodnější.Za sebe , jako člena rady, doporučuje uzavřít smlouvu s touto firmou.
Spind|er: Chtěl poukázat na to, jestli márne na fi M.Pederserr referenceje pofreba mhlednit kvalitu poskytované služby.
Michálekinformovď jsem se u ostatrích obcí , kde M.Pedersen pusobí.obce s firmou nemají problémy.
Rampouch:upozorňuje na to ,že M.Pedersen při zahájení své činnosti sliboval třídící linku _ nikde ji nevidím.Mám obavy jak to bude
vypadat, když zóe budou likvidovat ledničky a podobné spoťebiče.
Marius Pedersen: zde v C.Lípě nedochází kŽáfu,é likvidaci odpad[ je zde pouze sběrný dvůr a pfukladiště pro ďvoz odpadů na skládlcy '
kde se odpad likviduje.
Michálek Kdo je pro smlouvu s firmou Marius Pedersen?

Pro: 1 l Proti: 3 ZÁt-zc| *.. I

2) Pan Antoš seznámil Zo s návrhem programu rozvoje sportu. Snďraje nabídnout občanům Sosnové spolufinancováníjejich sportovních
aktivit. Nejdříve proběhne sběr ádostí,poté je sportovní komise vyhodnotí ( roztrodne komu se co a v jaké ýši proplatí ) a pÍedá Zo
k odsouhlasení. Recipročně by za to obec poádovďa určiý způsob propagac€ nďí obce. Pďrobnosti zpracuje staÍosta a rada obce ve
spolupráci se sportovní komisí' Po diskusi a objasněrrí smyslu tohoto programu pfistoupilo Zo k hlasování.
Michálek Kdo je pro návrh programu rozvoje sportu?

Pro:l5 Proti:0 Zdržel se:0

3) Starosta seznámi| Zo s Žádostí Ing.Pátry o odkoupení parcely do vlastnictví obce.
Jedná se pozemek ě'248l|3 . Tento pozemek je pruh mezi komunikací a budoucími stavebními parcelami ,ve kterém bude moŽné provést
zasíťovámi těchto pozemků. Váledern k moŽnosti předejití problémů st]arosta navrhuje Zo odkoupení tohoto pozemku. Navrhovaruí ceira
35'-Kč zarn2,cožph výměře |9| n2 činí celkem 6.685'-Kč.

Pro: 14 Proti:0 ZdrŽel se:l

Pan Antoš informovď Zo o stavebním řízení kpfuložce silnice. Zastupitelé vznesli požadavek na zvýšení ochranné hlukové zábrany na
přemostění na ýšku cca 3 m. Tento požadavek bude vzneseÍr na stavebním ffzení dne 30.l.2007.
Ředitelství silnic a dálnic nechďo provést pasportizaci objektů přilehlých k budoucí stavbě přeloŽky. Pan Russ ozrrrímil , Že nikdo nebyl
sezrámerr s ýsledkem pasportizace a nic nepodepisoval.

Špind|er:upozornil na nekvalitně upevněné ábradlí u chodníku na Lesnou
Michá|ekpo zimě budeme toto řešit s firmou Ingstav v rámci zánrky
Friedrich:upozorňuje na špatný stav topolů na Ramši . Při posledním větrném počasí opětjeden spadl
Michá|ekprověříme jestli jsou stromy na nďem pozemku a pak provederne opatření
Pan Janovs|cý se zeptal' jakje to s dřevěnou boudou u hřiště.
Michá|ekkontaktovď jsem Ing.Tichého' slibil , že bude s obcí jďnat.



Pan Liška se ptal proč na intemefu nebylo , že se bude probírat progrÍrm rozvoje sportu?
Antoš: současné intemetové stránky jsou vpřestavbě během 14 dnů dojde kjejich výměně. Pak tam již budou zveřejňovany veškeré
iďormace pro občany.
Paní Kad|ecová se ptal4 zda obec ví ,že Autodrom má nového provozovatele?
Michá|ekano' víme o torr1 společně s místostarostou Č.Lipy panem Vlčkem plárrujeme společné jednaní ,na kterém chceme dohodnout
podminky provozu Autodromu.
Paní Spačková se dotazovalanavjezd kjejich domu.
Michá|ek dosud jsem neobdržel od firmy Ingstav konkrétní cenovou relaci na vybudování tohoto vjezdu.

Jednaní bylo ukončerro v 19.30 hod.

UsNEsENÍč, .3 t20o7
z jednání zastupitelstva obc€ konaného dne 29.1.2&)7 od 18.00 hod. na oÚ v Sosnové

3 / A Zo odsouhlasilo program jednríní
3IB Zo odsouhlasilo uzavření smlouvy na svoz komuniílniho dopadu s firmou Marius Pedersen ď l.3.2007
3lC ZO odsoublasilo program podpory rozvoje sportu pro r .2007
3 lD zo odsouhlasilo odkoupení parcely č,, 248l |3 do vlastnicfu í obce

UsNEsENÍ Čstzoo l
z jednání rady obce konaného dne 15.1.2007 od 18hod na oÚ v Sosnové

3/A Ro posoudila nabídky na svoz komunálního odpadu a doporučuje Zo jako ekonomicky nejýhodnější nabídku od Marius Pedersen.
3/B Ro pověřila staÍostu, aby zajistil u firmy SaM vodorovné vyznačení místa pro parkovrírrí a místo pro pěší na MK před domem č.p.20l.
3/C Ro vzala na vědomí informace o podaných žádoýech o dotace z investičního a grarrtového fondu
3/D Ro schvríLlila náwhy na činnost sportovní a kultumí komise.
3/E Ro schválila vyřazení drobného majetku vedeného v operativní evidenci.
3/F Ro pověřila starostu kjednání s Ing. Tichým ohledně objektu u hňště
3/G Ro stanovila poplatek na dopraw do divadla pro mimososnovské občany.
3/H Ro odsoublasila program podpory sportu Y Sosnové a doporučuje Zo jeho schválení.
3/CH Ro schvrílila program Zo dne 29.|.2w7

vÍrÁxÍ oBčÁNIď.
Dne3.2,2007 proběhlo
na obecním uřadě vítíní
občánků.

Byli pozváni:

Jágr Tomáš
Kulhanová Krist'.ina
Záws{ý David
Ruda Vlastimil
Lebedová Apolena

Děkuji dětem z MŠ
za kulturní program
anašim noým
občánkům
přeji hodně štěstí' zdraví
a
spokojený život.

L.Michálek

oĚrsrÝ KARNEVAL

Kde : KD Sosnová
Kdy : v SOBOTU 24.2.2007 od 15 hodin

Program : Vystoupení mažoretek,
soutěže, diskotéka a jiné...

Pořádá obecní úřad Sosnová



|nformace k programům podpory sportu

Do lO.dubna 2007 mohou občané a organizace podávat Žádosti o poskytnutí obecni dotace v rámci Programu I a l| na
formulářích, které jsou k dispozici na obecním úřadu v Sosnové nebo ke staŽení na intemetouých stránkách obce
www.sosnova.org.
Zastupite|sfuo obce Sosnová odsouh|asilo na zasedání dne 29J2007 programy podpory sportu pro rok 2007. Programy
s|ouŽí k podpoře veřejně prospěšných činností subjektů, které ve sv'ých stanovách mají jako jednu z hlavníď činností
provozování sportovních a tě|ov'ýchovných činností a k podpoře individuá|ních sportovních aktivit obyvatel obce.
Cí|em programů je rozšíření podpory sportovních aktivit provozovaných obyvate|stvem Sosnové. Dosavadní podpora sportu
by|a poskytována především prostřednictvím financování provozu místního sportovního areá|u a úhradou někteých nák|adů
sportovních k|ubů FK a SK. Programy podpory sportu umoŽňuji poŽádat o dotaci itěm občanům, kteřÍ svoji sportovni aktivitu
provozují napřík|ad v česko|ipských sportovních k|ubech nebo individuá|ně' případně programy mohou podnítit wnik
sportovní aktiviý pod existujícími sportovními k|uby v Sosnové.
Při posuzování jednot|ivých Žádosti budou brány v úvahu zejména:

. věcná a časová reálnost projektů
o vtýznam projektu z h|ediska reprezentace obce
. struktura č|enské základny Žadatele (v připadě Žádosti k|ubu apod.)
o vícezdrojovéfinancovániprojektu

organizace, které získávají finanční prostředky prostřednictvím rozpočtu obce, nemají na podporu v rámci těchto programů
nárok. V rámcivyhlášených programů ne|ze up|atňovat poŽadavky na investiěnídotace.
Program | . Sportovní talent, sportovní reprczentace

. Podpora sportovní přípravy reprezentantů obce, zvláště sportovců Žákovské, dorostenecké a juniorské kategorie, a
jejich Účasti na vrcho|ných národních soutěŽích (např. krátkodobá intenzívní příprava, soustředění' jiná
jednorázová akce). Příspěvek je poskytován konkráním osobám'

. Podpora pořádání soutěŽí m|ádeŽe dorosteneckých a Žákovských kategorií na národní úrovni zajišťovaných
sportovními oddí|y. Podpora je poskytována formou příspěvku na pořádáni soutěŽe.

Program |l - obecní program rozvoje sportu
r Podpora pravidelné sportovní a turistické aktiviý, především m|ádeŽe (obecný provozní příspěvek oddí|ům a

k|ubům).
o Podpora pohybových aktivit občanů seniorského věku (od 60 let).

Rámcový postup
Do 1O.dubna 2007 mohou občané a organizace podávat Žádosti o poskytnutí obecni dotace v rámci Programu I a l| na
formu|ářích, které jsou k dispozici na obecnim Úřadu v Sosnové nebo ke staŽení zde na těchto internetových stránkách. Po
projednání ve sportovní komisi budou tyto Žádosti před|oŽeny radě obce Sosnová ke zpracování celkového návrhu pro
zastupitelstvo obce, které učiní konečné rozhodnutí.
Příjemce dotace podepíše s obcí sm|ouvu o poskytnutí dotace, k níŽ do|oŽí kopii dok|adu o v|astnictví bankovního účtu.
Příjemce dotace je povinen před|oŽit zprávu o akci, na niŽ by|a dotace poskýnuta, včetně vyúčtování poslrytnuté dotace, a
to do 5 ýdnů od skončení akce.

! ! !POZOR!! !
SK sosNovÁ
oddí| kopané

zahajuje tréninky kopané
proŽáky a dorost ze Sosnové

a blízkého okolí
- tj' Ramš, okřešice a Kopeěek

od března 2007
kaŽdou středu od 16 hodin

Žáci- od 6 let
dorost - do 15 let

B|iŽší informace na hřišti od
trenérů.

S sebou Vezměte sportovníobuv
a ob|ečení'

Sportu zdar a kopané zvlášť

Tržně i na odpady

KaŽdý člověk má radost kdý levně a dobře nakoupí. Pod vlivem reklamních |etáků a ostafiri
mediáni kampaně běháme a shánime zhož| a služby co nejlevnějšl a nejýhodnějšl.
Výsledkem jsou ušeťené penlze ve v|astni kapse. Kromě toho i pocit uspokojeni a u někoho
dokonce snad i štěstí. Tomu všemu se modemě řiká' že se chováme ffiĚ. Určitě je tedy
správné, když se takto chová i obec. V otríace zajištěni služby svozu komunáního odpadu se
talÍo jistě zachovala. obecní rada si ověřila na trhu této poslrytované sluŽby ' jestli cen4 kÍerou
platí současnému pos$ltovateli s|uŽby' je oprávněná. oslovili jsme ťi dodavate|e a porovnali
ceny za rozsah stejné sluŽby jako by|a prováděna doposud. Trh zafungoval a my jsme obdrželi
ři nabídky cen, které vykazova|y cenoý rozdíl l0%. Na první pohled nic ohromujícího.
V korunách jiŽ ale skute ěnost vypadá trochu jinak. NejniXí cenu za stejný rozsah sluŽeb' jako
by|y poskytovány doposud' tj. stejný počet i termíny v..ývozu pope|nic,
sepaÍátu i kontejnerů , ruírn nabídla firma Marius Pedersen. Cena ko|em 368 tis. Kč je o
3Etis.Kč n|Žši než cen4 kÍerou nám nabíd| současný dodavatel Remondis' Rozdí|ná částka není
n{iak dramaticki; zsjména s poďivfu si přiznáni' že kvalita prováděné služby byla dobrá a
nebyly žÁdné problémy. Teď už si někteři říkají' tak proč do toho vrtáte?
Porovniírne- li, ale nabízenou cenu Marius Pedersen pro rok 2007 s uhrazenou fakturou frrmě
Remondis za rok 2006' činí rozdíl l05 tis. Kč a to uŽ je finanční obnos ťícifemý a v rozpočfu
obce matelný. Původni nabídka ceny služby od firmy Remondis pro rok 2007 měla bý ve
stejné výši jako cena zarck2006. Teprve díky tomu' Že se uskutečnilo výběrové Íizeni 'tak
cenu pro rok k 2007 firma Remondis sniŽila. Rada obce posoudila tři doš|é nabidky ( AVE'
REMONDIS' MARIUS PEDERSENI) posoudila rozsah slúby , obsah přiloženého návrhu
smlouvy a doporučila zastupite|stvu uzavřít v nejkraÍším možném termínu smlouvu na svoz
komunálního ďpadu s firmou Marius Pedersen. Tato nabídka je pro obec ekonomicky
nejrrýhodnějšÍ a firma nabfui pro občany Sosnové vyrŽívární sběrového dvoru, kteý je
v blízkosti nďí obce. Zastupite|é návrh na svém jednání dne 29.|.2007 nýraznou větŠinou
odsouhlasili. Před hlasováním proběhla široká diskuse zastupitelů a předcházelojí vystoupení
př{tomných zástupců firmy Remondis a Marius Pedersen. Pro občany se tím viditelně nic
zásadniho nezrněni. Snad jen to, Že budou mit svozové nádoby od jiné firmy a fakticky budou
mít v obecnl kapse ý ušeťené peníze'Věřme, že tržrí hospodářství zafrmguje a za výrazně
méně peněz nakoupíme stejně dobrou s|užbu.

Ing' Jiří l(adníček, ělen obecní rady

Vydává oÚ Sosnovó, techniclu spolupróce Ing. Jiří Lišta
Neprodejné, určeno ýhradně pro vnitřní potřebu, 250 ýtislai, distribuce oÚ Sosnovó.


